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Interpellation till äldrenämndens ordförande         2020-08-26 

 

Sparkrav på äldrenämnden och 
Coronaberedskap 
 

Detta verksamhetsår har äldrenämnden ett sparbeting (även kallat effektivisering) på 39 

miljoner kronor.  

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga äldrenämndens ordförande:  

 

- Hur har flera års sparkrav / effektiviseringskrav på äldrenämndens verksamhet påverkat 

äldreomsorgens beredskap att hantera Coronapandemin?  

 

 

 

 

 

Tobias Smedberg (v)   

 


